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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor mentesítik végre Albertirsát a napi 200 kamion 
forgalma alól? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Pest megyei Albertirsa lakosai több mint egy évtizedes problémával kénytelenek nap, mint nap
szembenézni. A belterületi utakra ugyanis óriási teherforgalom zúdul: a helyi Aquarius Cégcsoport,
a város legnagyobb és legfontosabb munkáltatója kénytelen a kamionjait a városon keresztül útnak
indítani,  hiszen  -  nyilvánvaló  módon  -  számukra  a  4-es  út  elkerülő  szakasza  nem  opció.  A
problémának egyetlen oka van: 2010 óta a kormányzat nem hajlandó semmilyen forrást biztosítani
egy déli irányú elkerülő út megépítéséhez.

Mintegy 11 km út elegendő lenne ahhoz, hogy a nyári csúcsidőben a napi több mint 200 kamion a
város belterületét elkerülve tudjon Budapest felé haladni. A beruházás nem is igényelne többet 2-3
milliárd  forintnál.  Albertirsa  Önkormányzata  2010  óta  számtalan  alkalommal  jelezte  a  felelős
minisztériumnak a problémát. Dr. Fónagy János államtitkár úr még 2010-ben válaszolta azt, hogy a
kormányzat tud a problémáról, és igyekszik azt a fejlesztési tervek közé besorolni.

Az  ígéretek  ellenére  az  építkezés  csak  nem  akart  elkezdődni.  2018-ra  a  probléma  tovább
súlyosodott, Albertirsa útjai egyre nagyobb terhelést kénytelenek elviselni, egyre több a közlekedési
baleset: november 15-én egy családi házba csapódott egy ásványvizet szállító kamion, az anyagi kár
jelentős  volt.  Csak a szerencsének volt  köszönhető,  hogy a ház két  nyugdíjas lakója könnyebb
sérülésekkel  megúszta  a  balesetet!  Nem  csoda,  ha  rövid  idő  alatt,  több  mint  600  albertirsai
aláírásával ellátott petíció készült, és már forgalomlassítást célzó tüntetésre is sor került.

Minderre  való  tekintettel  kérdezem tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  a  Kormány  hajlandó-e  végre



támogatni az albertirsai déli elkerülő megvalósítását? Ha nem, miért nem? Ha igen, mikor indulhat
meg az építkezés?

Várom válaszát.
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